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a közéleli napló 
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AZ MDF szegedi szerve-
zete 13-16 óra között ügye-
letet tart a Szeged. Római 
körút 31. szám alatt. 

MÉSZÁROS ATTILA, a 
25-ös választókerület képvi-
selője fogadóórát tart 13-tól 
17 óráig a tápéi ügyfélszol-
gálaton (Honfoglalás utca). 

DR. B E R E K N É DR. 
PETR1 ILDIKÓ, a 1 l-es vá-
lasztókerüle t képvise lő je 
fogadóórá t tart 16 órától 
17.30-ig a Városháza 113-as 
szobájában (Széchenyi tér). 

DR. BÁLINT JÁNOS, a 
Szocialista Párt jogtanácsosa 
15-16 óra között ingyenes 
jogi tanácsadást tart Szege-
den a Szilágyi utca 2. II. em. 
204-es szobában. 

HOLNAP 

JOGSEGÉLYSZOLGÁ-
LAT! FOGADÓÓRÁT tart 
az MSZOSZ Csongrád Me-
gyei Képviselete (Szeged, 
Eszperantó utca 3-5., I. em. 
5.) 14-16 óráig. Dr. Hajdú 
István ad felvilágosítást a 
munkavállalók, munkanél-
kül iek , pá lyakezdők és 
nyugdíjasok részére. 

A MAGYARORSZÁGI 
S Z O C I Á L D E M O K R A T A 
PÁRT szegedi szervezete a 
Fő fasor 9. szám alatti helyi-
ségében 16 órától ingyenes 
pénzügyi és jogi tanácsadást 
biztosít az érdeklődőknek. 
Tanácsadók: dr. Lázár Sán-
dor szakközgazdász, dr. Ha-
lasi Szilveszter szakjogász. 

GILA FERENC térségi és 
foglalkoztatási tanácsnok 16 
órai kezdettel fogadóórát tart 
a polgármesteri hivatal ta-
nácsnoki irodájában (Sóha-
jok hídja alatt). 

DR. TICHY-RÁCS CSA-
BA, a 14-es választókerület 
képviselője lakossági fóru-
mot tart 18 órától az Alsóvá-
rosi Ál ta lános Iskolában 
(Dobó utca). Témája: Alsó-
város városfejlesztési lehető-
ségei. Vendége: Nóvák Ist-
ván városi főépítész. 

PANCZA ISTVÁN kis-
gazda képviselő lakossági 
fórumot és alapszervezeti 
alakuló ülést tart 18 órakor a 
Hel ler Ödön Műve lődés i 
Házban, Tápén. 

Néhány hét tel ^zelőt t 
„Peren kívüli egyezségre tö-
rekszik az ÁPV Rt. " címmel 
napvilágot látott egy írás az 
egyik országos napilapban. 
Ebben szerepel, hogy az Ál-
lami Privat izációs és Va-
gyonkezelő (ÁPV) Rt. peren 
kívüli megegyezéssel kíván-
ja lezárni a belterületi földek 
miatt folyó jogvitáit negy-
vennél is több önkormány-
zattal. E perek kimenetele 
ugyanis - a Dunaferr-ügy-
ben hozott precedensértékű 
legfelsőbb bírósági határozat 
után - az ÁPV Rt. számára 
csak kedvezőtlen lehet. 

A Legfelsőbb Bíróság -
Dunaújváros önkormányzata 
és az ÁPV Rt. között folyó 
perben - tavaly november-
ben hozott határozatával 2 
milliárd 348 millió forint ér-
tékű részvénykiadásra köte-
lezte az ÁPV Rt.-t. A va-
gyonkezelő a bírói döntést 
tudomásul vette, és a duna-
újvárosi önkormányzat a ko-
rábban már kiadott 600 mil-
lió forintnyi részvénnyel a 
Dunaferr Rt.-be bevitt föld-
terület után járó részvény-
csomagot tavaly december 
végén teljes egészében meg-
kapta. 

Liszkai Péter, az ÁPV Rt. 
vezető jogásza akkor úgy 
nyilatkozott, hogy az önkor-
mányzatokkal fennálló peres 
ügy várhatóan 30 milliárd 
forint értékű részvény kiadá-
sát jelenti a vagyonkezelő-
nek. Jelezzük: az érintettek 
között van a szegedi önkor-
mányzat is. Mint köztudott,* 
a vagyonkezelő nemrégiben 
többszáz milliárd forintra 
tett szert a privatizációs be-
vételek nyomán. A szegedi-
ek egy budapesti céget, a 

A VÁROS 5 

Szeged egyezkedik az ÁPV Rt.-vei • Két és fél milliárd 
forint a tét 

Több 
már 

B Megszűnik a költségvetési hiány? 

mint egymilliárdról 
született 

• A polgármester megvizsgálja 

„Nem tudtam, hogy aláírták" 

Szalay István: - Szerdán ez lesz 
az elsó dolgom... 

Szalay István polgármester la-
punk kérdésére elmondta: azt 
tudta, hogy tárgyalások folynak 
az APV Rt.-vei a belterületi föl-
dekről, arról azonban ő is a saj-
tótájékoztatón hallott először, 
hogy egy részmegállapodást ja-
nuárban már aláírt Básthy Gá-
bor gazdasági alpolgármester. 
„Hogy ilyen fázisba került az 
ügy, azaz már aláírásra is sor ke-
rült, nem tudtam. Szerdán az lesz 
az első dolgom, hogy megtudom, 
mikor és mit írt alá az alpolgár-
mester. " Az biztos - mondta Sza-

lay István -, hogy a vezetői érte-
kezleteken eddig a részmegegye-
zésről, illetve az aláírásról nem 
esett szó. Kérdésünkre, miszerint 
lesz-e annak valamilyen követ-
kezménye, hogy ilyen fontos in-
formációról nem értesítették a 
város első emberét, Szalay István 
elmondta: először alaposan meg-
vizsgálja az ügyet. Majd hozzá-
tette: arról nem rendelkezik a 
belső ügyrend, hogy például eh-
hez hasonló ügyben az aláírás 
tényét mikor kell a polgármester 
tudomására hozni. 

Sz. C. Sz. 

Vektor Bróker Értékpapír-
forgalmazási és Befektetési 
Rt.-t bízták meg, hogy tár-
gyaljon ügyükben a vagyon-
kezelővel. Dudits Ádámtól, 
az ÁPV Rt. sajtószóvivőjétől 
megtudtuk: eddig 9 milliárd 
forinttal kárpótolták az ön-
kormányzatokat, s a közeljö-
vőben további 4 milliárdot 
fizetnek majd ki. A sajtószó-

vivő közölte: a belterületi 
földek miatt folyó vitát - pe-
ren kívül - még ebben az év-
ben szeretnék lezárni: „nem 
göngyölítjük tovább az 
ügyet." A vagyonkezelő ve-
zető jogásza, Liszkai Péter 
megerősítette a Dudits által 
mondot taka t , hozzá téve , 
hogy a szegedi önkormány-
zat már január 16-án, míg az 

APV Rt. január 30-án aláírta 
az első részmegállapodást. 
Az összegről szóló informá-
ciónkat - miszerint az több 
mint 1 milliárd forint - Lisz-
kai Péter nem erősítette meg, 
de nem is cá fo l t a . Az 
összegről a közvet í tő cég 
képviselője sem nyilatko-
zott. Csakúgy mint Liszkai, 
ők sem erősítették meg érte-

sülésünket, igaz, nem is cá-
folták. A Vektor Rt.-nél arra 
kértek: forduljunk a megáll-
apodásra ju to t t f e lekhez . 
Amikor a készpénz-részvény 
arány után érdeklődtünk, el-
mondták, hogy vegyes a kár-
pótlás módja, azaz az önkor-
mányzat készpénzt és rész-
vényt is kap. 

Tegnap a költségvetéssel 

kapcsolatosan tartottak saj-
tótájékoztatót a városházán. 
Ezen kiderült, hogy az ön-
kormányzatnak 2.5 milliárd 
forintos követelése van az 
ÁPV Rt.-vei szemben . 
Básthy Gábor gazdasági al-
polgármester azt is elmond-
ta, hogy a megállapodás-so-
rozat a közvetítő cég előre-
jelzése szerint április végére 
zárul le teljes egészében. A 
januári részegyezség - ami 
több mint egymilliárd forint 
készpénzről szól - egyrészt 
azért nem került nyilvános-
ságra, mert a tárgyalások to-
vábbfolynak a felek között, 
másrészt a részegyezség üz-
leti titoknak minősül. Az, 
hogy mennyire titkos a több 
mint egymilliárd forintról 
szóló év eleji részegyezség, 
az a sajtótájékoztatón is ki-
derült, ugyanis Szalay István 
polgármester nem tudott az 
a lá í rás tényérő l . A sa j tó 
munkatársainak jelenlétében 
kicsit meglepődve kérdezte 
kollégáit - Ványai Évát és 
Básthy Gábort - , hogy az 
egyezséget ki írta alá. Kide-
rült, Básthy Gábor jegyezte 
a részmegállapodást. 

Sz. C. Sz. 

Szeged város költségvetési rendelete a 
közgyűlés legutóbbi ülésén megszületett. A 
számháborúnak vége - jelentette be Szalay 
István polgármester a város vezetőinek teg-
napi sajtótájékoztatóján. 

Először a polgármester értelmezte a város 
idei költségvetését. Elhangzott: Szeged 13,5 
milliárd forintból gazdálkodhat. A város be-
vételei között csökkent az állami támogatás 
és az átengedett adók mértéke, nőtt a saját 
bevételek és a hitel aránya. A város számára 
kedvezőtlen tendencia, hogy a közfogyasztá-
sokat központilag visszaszorítják, a személyi 
jövedelemadónak a nagyvárosokba áramló 
aránya tovább csökken. Ennek ismeretében 
kellett kialakítani a város gazdasági stratégi-
áját. Politikai döntést is jelentett: a működési 
stabilitás biztosítása, hogy nem viszik adós-
ságspirálba a várost, azaz megpróbálják el-
kerülni a működési hitel felvételét. Égyéb-
ként - ha nem sikerül év közben „kigazdál-
kodni" - 172 millió forint hitel szükséges a 
város működőképességének biztosításához. 
Az oktatás racionalizálását azért lépték meg 
most - hangsúlyozta a polgármester - , mert 

• Városházi sajtótájékoztató a költségvetésről 

A számháborúnak vége? 
így nem lesz visszafordíthatatlan a folyamat. 
Az előző évhez képest 2 százalékkal csök-
kent az oktatásnak adott önkormányzati tá-
mogatás. Az intézményeket érintő, „fűnyíró-
elvként" ismert, átlagosan 9 százalékos elvo-
nás 345 millió forintot eredményezett. Vál-
tozás, hogy az oktatási intézmények költség-
vetésében növelték a saját bevételek arányát. 
A szaporodó feladatok miatt nőtt a város 
üzemeltetésére és a szociális ellátásra szánt 
városi pénz. 

Összesen 2,5 milliárd forintot követel 
Szeged az állam privatizációs szervezeteitől. 
A belterületi földek megváltásához kötődő 
követelés 60-80 százalékának megszerzését 
az ÁPV Rt-vel kötött peren kívüli egyezség-

gel reméli megszerezni a város vezetése — 
válaszolta a Délmagyarország kérdésére a 
polgármester és Básthy Gábor, a gazdasági 
ügyekért felelős alpolgármester. A költség-
vetési vitához azért nem kapcsolták ezt a té-
telt, mert az ÁPV Rt.-vel a tárgyalás és meg-
egyezéssorozat várhatóan áprilisban zárul le. 
Addig a részleteket üztleti titokként kezelik. 
A pontos számok ismeretében részletes terv 
kerül a közgyűlés elé, s eldől: ezt a bevételi 
többletet milyen infrastrukturális fejlesztésre 
fordítja a város. Mert az nem kétséges — fo-
galmazott a polgármester - , ha lesz ilyen be-
vételi forrás, akkor azt nem a működés fi-
nanszírozására, hanem a város fejlesztésére 
fordítják. Példaként említette a nyugati elke-

rülő utat, a szennyvíztisztítót, az új építési 
telkek kialakítását, a lakásprogramot. A vá-
ros költségvetését tavaly 5 alkalommal mó-
dosították. A közgyűlés legutóbbi ülésén el-
fogadott költségvetési rendeletre is hasonló 
sors vár. „Addig ütjük a vasat, amíg a maxi-
mumot ki nem verjük az ÁPV Rt.-ből" - je-
lentette ki az alpolgármester. Szeged helyzetét 
- más városokkal szemben nehezíti - , hogy a 
város előző vezetése nem hagyott hátra doku-
mentumokat arról, hogy átvette a belterületi 
földek után ,járó" részvényeket. A peres eljá-
rás nem célravezető - mondta az aipogármes-
ter - , mert elhúzódik, csökkenhet és behajtha-
tatlanná válhat a követelés kiegyenlítése. Az 
önkormányzatok és az állami privatizációs 
szervezetek közötti „óriási meccs" jellemzé-
se: eddig 9 milliárd forint „visszaáramoltatá-
sáról" döntöttek, miközben 25-30 milliárd 
forintot követelnek a települések. 

Tehát - jegyzi meg a tudósító - : a szám-
háború nem ért véget. 

Ú. I. 

Környezetvédelem. Pe-
téné Füzesi Márta termé-
szetvédő olvasónk azt a vé-
leményét mondta el ne-
künk, hogy a liget fái közül 
csak a korhadtakat vagy a 
balesetveszélyeseket vágják 
ki. Hívónk szerint az igazi 
városi környezetvédelmi 
program csak az volna, ha a 
szennyvíztisztítás, a hulla-
dékgyűjtés és a közleke-
désszervezés problémáit ol-
danák meg. 

Futás. Egy szegedi szülő 
mesélte: gyermeke mezei 
futásra kapott hívást az is-
kolából . A k i fogása az, 
hogy ahelyett, hogy meg-
várnák a jó időt, mínusz fo-
kos hidegben akarják futtat-
ni a gyereket. 

E d é n y . Farkas Olga a 
405-802-ről 2 készlet Web-
ter edényt rendelt az oszt-
rák cég szegedi irodájától. 
A kiszállított készletek hi-
básak és hiányosak voltak, 
ezért kicserélésre vissza-
küldte őket. Történt mindez 
három hónapja. . . Hívónk 
szerint így van ez, ha egy 
világcég helyben magyar 
mentalitással működik. 
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K e d v e s O l v a s ó i n k ! K ö z é r d e k ű 
p r o b l é m á i k a t , é s z r e v é t e l e i k e t , t a -
p a s z t a l a t a i k a t e z e n a h é t e n ü g y e l e t e s 
m u n k a t á r s u n k k a l , P a n e k J ó z s e f f e l 
o s z t h a t j á k m e g . M u n k a n a p o k o n 8 és 
10 óra közöt t , v a s á r n a p 14 órátó l 15 
ó r á i g v é r j u k h í v á s a i k a t a 0 6 - 6 0 - 3 2 7 -
7 8 4 - e s t e l e f o n o n . F e l h í v j u k figyelmü-
k e t a r r a , h o g y S z e g e d r ő l i s v a l a -
m e n n y i s z á m o t t á r c s á z n i kel l . H a öt-
l e tük v a n a F e k e t e p o n t c í m ű r o v a -
tunk s z á m á r a , k é r j ü k , u g y a n i t t t u d a s s á k v e l ü n k . E lve -
szett t á r g y a k a t k e r e s ő o l v a s ó i n k o l c s ó h i r d e t é s b e n t ehe -
tik k ö z z é m o n d a n d ó j u k a t . H i r d e t é s f e l v é t e l 7 é s 19 ó r a 
közöt t a S a j t ó h á z b a n . -

S z e r t a r t á s o k . A la-
punkban szombaton meg-
jelentektől eltérően a Hon-
véd téri református temp-
lomban március 5-től 10-
ig minden nap lesz 18 óra-
kor evangélizáció, melye-
ken igét hirdet Ablonczy 
Zsolt lelkész. 

Kábelkálvária. H. Z-re 
február közepén, vasárnap 
este tört rá a Kábelteleví-
zió Rt. üzletkötője, olva-

sónk pedig jó ügyfélként 
meg is kötötte a szerződést 
az extra csomagra. Ezután 
érthető meglepetésként ér-
te, hogy néhány nap múlva 
kikapcsolták a csatornáit, 

nemcsak a felső kategóriá-
ban lévőket , de még az 
a laphoz tar tozó Magyar 
1,2-t is. Reklamált, vissza-
kapta a magyar adókat, s 
egy ígéretet, hogy március 
1-től meglesz a többi csa-
tornája. Ezt sem igazán ér-
tette, hiszen úgy érezte, az 
e lő f i ze tés és a bizalom 
alapján járna neki a folyto-
nosság, ám türelmesen várt. 
Március l-jén sem történt 
semmi, 4-én újra reklamált, 
lett nagy futkosás a Kábel 
Rt-nél, majd végül bekötöt-
ték azokat a csatornákat, 
melyekre fél hónapja előfi-
zetett. 

P e d a g ó g u s o k I I . Egy 
szülő reagált a tegnapi Csö-
rögben „Pedagógusok" 
címszó alatt megjelentekre, 
védelmébe véve a 68 éves 
tanár nénit. S megkérdezte 
még, hogy tudja-e a másik 

KUMATIZÁUON IDŐBEN! 
Nagy választékban kaphatók ablak, mobil, splitt klímák, OTP-hitel, 

tervezés, kivitelezés, szervizelés legnagyobb klímaforgalmazó 
Márkaképviselet, Műszaki és Villamossági Áruház 

Szeged, Fekete sas u. 28. Telefon: 62326-968. 
Szuper Elszo '57 Kft. 

te lefonáló , hogy a fiatal 
tanerőt fegyelmi miatt távo-
lították el... 

A főutcán. Telefonálónk 
minden reggel a Kárász ut-
cán kénytelen átvágni mun-
kába menet, s lassan már 
csak félve mer végigmenni 
Szeged főutcáján. Délelőt-
tönként ugyanis a McDo-
nalds és az Orex bolt előtt 
20-30-an hangoskodnak, 
inzultálják a járókelőket, 
főként a nőket. Olvasónk 
nem tudja, milyen üzelmek 
folynak ott, nem is kíváncsi 
rájuk, mindössze azt nem 
érti, hogy ha a közelmúlt-
ban két rendőr el tudott vin-
ni a Centrum elől egy ártat-
lan koldust, akkor a főutca 
vagányai miért nem érdek-
lik a t isztelt karhata lom 
képviselőit. 

Telefon: 
62326-401. 
30-435-348 

NAPELLENZŐK, 
SZALAGFÜGGÖNYÖK, 

ARNYÉKOLÓBERENDEZÉSEK 
SZÉLES VÁLASZTÉKA. 

Osztat lan sikere volt a 
Deák Ferenc Gimnázium ta-
nulói között annak a tegnapi 
műsornak, melyet a fővárosi 
Emberbarát Alapítvány kép-
viselői mutattak be. Tavaly 
ősszel már tartottak egy elő-
adást a gimiben a drogfo-
gyasztásról, s ezután a tanu-
lók azt kérték, találkozhassa-
nak olyanokkal is, akik már 
túl vannak a krízisen, s le-
szoktak a kábítószerről. 

A már említett Emberba-
rát Alapítvány és az ÁNTSZ 
szervezésében a tegnapi mű-
sorban a középiskolások ze-
nés, dalos környezetben, hi-
teles forrásból hallhatták 

A drogról 
a Deókb an 

meg azokat a történeteket, 
melyek a drog veszélyeire 
hívták fel a figyelmet. Ko-
vács József igazgató nem is 
gondolta volna, hogy ennyi-
re hatásosra sikerül a ren-
dezvény. Arra kérdésre, va-
jon a deákosokat milyen kö-
zelről érinti a drogfogyasz-
tás, azt a választ adta, min-
denképpen számolni kell 
ezen korosztály veszélyezte-
tett helyzetével. 

A. L. 

R í T F L Ö K l í J C Q 
í f j w 

Szeged. Tábor u. 5. 
Tel.: 321-910 

Közületek, viszonteladók, figyelem! 
Minőségi, bélésnyomott borítékok teljes 
választéka! 

Enyvezett, öntapadós, szilikonos, légpárnás 
Árainkból: 
LC6 1275 Ft-tól 1000 db LA4 1900 Ft-tól 1000 db 
LC5 2750 Ft-tól 1000 db TC5 3150 Ft-tól 1000 db 
TC4 8100 Ft-tól 1000 db 

A fenti árak a 25%-os áfát nem tartalmazzák! 


